
 

 

Protokół nr X.15 

z posiedzenia sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

z dnia 29 lipca 2015 r. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Szałata otworzył obrady sesji o godzinie 13
00

  

w Starostwie Powiatowym w Międzyrzeczu. Obecnych było 16 radnych (lista obecności  

w załączeniu). Stwierdził, że Rada jest władna do podejmowania uchwał. Przewodniczący 

Rady zapytał czy ktoś ma wnioski bądź uwagi do porządku obrad. Wniosków nie było,  

w związku z czym Przewodniczący przedstawił radnym porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne sesji: 

a) stwierdzenie quorum, 

b) porządek obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2015 r. (druk nr 45), 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Międzyrzeckiego na 

lata 2015 – 2026 (druk nr 46). 

4. Część terenowa sesji - objazd i przegląd dróg powiatowych na terenie gmin Pszczew oraz 

Trzciel. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

6. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

7. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu z dnia 29 czerwca 2015 r. 

8. Sprawy organizacyjne Rady Powiatu. 

 

Ad 2. 

 

Interpelacji i zapytań nie było. 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwał: 

 

a) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2015 r. (druk nr 45). 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że radni zapoznali się z założeniami tego projektu  

i zapytał czy do tego druku są jakieś pytania. 

 

Pytań nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 16 głosami „za” 

(obecnych w głosowaniu 16 radnych). 



 

str. 2 
 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Międzyrzeckiego na lata 2015 – 2026 (druk nr 46). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy do tego projektu są jakieś uwagi lub pytania. 

 

Pytań ani uwag nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 15 

głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym” (obecnych w głosowaniu 16 radnych). 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy o godz.13
10

 po której radni wezmą udział  

w objeździe dróg powiatowych na terenie gmin Pszczew i Trzciel. 

 

Po zakończeniu objazdu drogami powiatowymi radni udali się do Starego Dworu, gdzie  

w udostępnionym do zwiedzania ogrodzie Pani Krystyny Jednorowicz, dokończone zostały 

obrady sesji. 

 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz.17
40

. 

 

Ad 5. 

 

Interpelacji i zapytań nie było. 

 

Ad 6. 

 

Wicestarosta przedstawił informację z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. W dniu  

8 lipca 2015 r. podjęto uchwałę w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora szkoły. 

Rozpatrzono sprawy z zakresu działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu. 

Zapoznano się z bieżącą informacją na temat realizacji planu kontroli. Przyjęto informację  

o zamiarze złożenia określonej propozycji średniorocznego wskaźnika wzrostu wynagrodzeń 

w jednostkach organizacyjnych powiatu na rok 2015, z wyodrębnieniem wskaźnika 

dotyczącego domów pomocy społecznej. Rozpatrzono sprawy z zakresu gospodarki 

nieruchomościami, a także zapoznano się z pismami dotyczącymi gospodarowania 

składnikami majątku ruchomego. 

W dniu 22 lipca 2015 r. Zarząd zapoznał się z bieżącą informacją na temat realizacji planu 

kontroli. Rozpatrzono sprawy z zakresu działalności Zarządu Dróg Powiatowych  

w Międzyrzeczu. Podjęto uchwały w sprawie ogłoszenia o zamiarze przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówienia na świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na obszarze Powiatu Międzyrzeckiego. Rozpatrzono sprawy z zakresu 

gospodarki nieruchomościami, a także z zakresu zagospodarowania i planowania 

przestrzennego. Prezes Szpitala Międzyrzeckiego Sp. z o.o. przedstawił bieżącą działalność 

Szpitala. 

W dniu 29 lipca przed sesją Rady Powiatu rozpatrzono sprawy z zakresu działalności Zarządu 

Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu oraz z zakresu gospodarki nieruchomościami. 

Zaopiniowano projekt uchwały Rady Miejskiej w Trzcielu w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii drogi gminnej. Wydano opinię w sprawie rozbudowy ulicy gminnej w Skwierzynie. 

Rozpatrzono sprawy z zakresu zagospodarowania i planowania przestrzennego. 

 

Sprawozdanie z uchwał budżetowych podjętych przez Zarząd między sesjami przedstawił 

Skarbnik. 
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Przewodniczący Rady zapytał czy do przedstawionych informacji są jakieś pytania. 

 

Pytań nie było. 

 

Ad 7. 
 

Przewodniczący Rady powiedział, że do dnia sesji uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Zapytał czy teraz są jakieś uwagi. Uwag nie było. Protokół z IX sesji został przyjęty. 

 

Ad 8. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił dwa pisma jakie wpłynęły od czasu ostatniej sesji. 

Pierwsze to informacja z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego o udzieleniu 

Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Jana Chrzciciela w Międzyrzeczu dotacji na zadanie 

„Międzyrzecz, kościół p.w. św. Jana Chrzciciela – polichromie ornamentalno-figuralne (XVI 

w.): konserwacja – kontynuacja”. Drugie pismo wpłynęło od Urzędu Marszałkowskiego  

i dotyczyło informacji o udzieleniu dotacji, również Parafii Jana Chrzciciela w Międzyrzeczu, 

na dofinansowanie prac „Gotycki kościół p.w. św. Jana Chrzciciela w Międzyrzeczu: 

renowacja i konserwacja wieży wraz z naprawami konstrukcji, wykonaniem i montażem 

gzymsów i pasów elewacyjnych, wykonaniem i montażem rur spustowych, naprawą  

i zabezpieczeniem żaluzji”. 

 

Następnie poinformował, że kolejna sesja odbędzie się pod koniec sierpnia. Na zakończenie 

podziękował wszystkim radnym za zaangażowanie i uczestnictwo w okresie urlopowym. 

Posiedzenie sesji zakończono o godz.17
50

. 

 

 

 

 Protokołował      Przewodniczący Rady Powiatu 

 

         Jarosław Szałata 

 

 


